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zpravodaj ľ²slo 23 / ľervenec 201 5 

 

¶ Ľinnost zastupitelstva obce Sojovice  

 

Zastupitelstvo od posledn² zpr§vy ve zpravodaji ļ. 22 se seġlo celkem tŚikr§t, a 

to ve dnech 8.6.2015, 29.6.2015 a 7.7.2015. 

Na tŊchto jedn§n²ch byly Śeġeny z§leģitosti spojen® s ļinnost² zastupitelstva a provozem zaŚ²zen² 

obce 

Zastupitelstvo obce schv§lilo: 

 
Ǐ Usnesen² ļ. 20/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

celoroļn² hospodaŚen² obce a z§vŊreļnĨ ¼ļet obce Sojovice za rok 

2014 bez vĨhrad vļetnŊ zpr§vy o vĨsledku pŚezkoum§n² hospodaŚen², 

kter§ se t²mto st§v§ souļ§st² z§vŊreļn®ho ¼ļtu. 

Ǐ Usnesen² ļ. 21/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

obecnŊ z§vaznou vyhl§ġku ļ. 1/2015 o stanoven² syst®mu 

shromaģŅov§n², sbŊru, pŚepravy, tŚ²dŊn², vyuģ²v§n² a odstranŊn² 

komun§ln²ch odpadŢ a nakl§d§n² se stavebn²m odpadem na ¼zem² 

obce Sojovice.  

Ǐ Usnesen² ļ. 22/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

z§mŊr pron§jmu obecn²ho bytu ļ. 5 v ļ.p. 120 Sojovice.  

Ǐ Usnesen² ļ. 23/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

z§mŊr pron§jmu obecn²ho bytu ļ. 4 v ļ.p. 120 Sojovice.  

Ǐ Usnesen² ļ. 25/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

dodatek ļ. 9 ke smlouvŊ o sbŊru, pŚepravŊ a odstranŊn² odpadu 

s firmou AVE cz, Praha 10.  
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Ǐ Usnesen² ļ. 26/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

ģ§dost o finanļn² pŚ²spŊvek na podporu ryb§Śsk® ml§deģe Ļesk®mu 

ryb§Śsk®mu svazu, PŚedmŊŚice nad Jizerou ve vĨġi Kļ 1.000,-. 

Ǐ Usnesen² ļ. 26/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

ģ§dost o finanļn² pŚ²spŊvek na podporu ryb§Śsk® ml§deģe Ļesk®mu 

ryb§Śsk®mu svazu, PŚedmŊŚice nad Jizerou ve vĨġi Kļ 1.000,-. 

Ǐ Usnesen² ļ. 27/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 
ģ§dost o finanļn² pŚ²spŊvek na dopravu na ġkolu v pŚ²rodŊ ZĠ a MĠ 

Sojovice ve vĨġi Kļ 5.000,-. 

Ǐ Usnesen² ļ. 30/15 Vzhledem k pŚesunu nŊkterĨch rozpoļtovĨch 

poloģek bylo nutn® prov®st rozpoļtov® opatŚen² ļ. 2 pro rok 2015 

Ǐ Usnesen² ļ. 31/15 Vzhledem k pŚihl®dnut² novely naŚ²zen² vl§dy ļ. 

37/2003 Sb., o odmŊn§ch za vĨkon funkce ļlenŢ zastupitelstev 

schv§lilo zastupitelstvo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy odmŊŔov§n² ļlenŢ 

zastupitelstva, kter® je platn® od 1.7.2015 

Ǐ Usnesen² ļ. 32/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

navĨġen² kapacity ġkoln² druģiny na 55 ģ§kŢ v pŚ²ġt²m ġkoln²m roce 

2015/2016.  

Ǐ Usnesen² ļ. 33/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

ter®nn² ¼pravy na pozemku p.ļ. 236/3 na z§kladŊ ģ§dosti P²skovny 

Sojovice s.r.o. 

Ǐ Usnesen² ļ. 34/15 Zastupitelstvo schv§lilo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

roļn² vĨkazy obce za rok 2014. 

Ǐ Usnesen² ļ. 36/15 Zastupitelstvo vybralo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy 

firmu SERVISNĉ A REVIZNĉ SLUĢBY BERAN s.r.o. s nab²dkou na 

opravu kotelny  ve vĨġi Kļ 632.000,- bez DPH. Zastupitelstvo 

povŊŚilo pana starostu k uzavŚen² smlouvy s touto firmou. 

Ǐ Usnesen² ļ. 37/15 B) Zastupitelstvo povŊŚilo starostu veden²m 

konkursn²ho Ś²zen² na obsazen² funkce Śeditele ZĠ a MĠ Sojovice. C) 

Zastupitelstvo povŊŚuje s platnost² od 1. 8. 2015 pan² Miroslavu 

Krļovou jako vedouc²ho pracovn²ka v zastupov§n² Ś²zen² ZĠ a MĠ 

Sojovice do nabyt² pr§vn² moci rozhodnut² o ustanoven² nov®ho 

Śeditele do funkce 

 

Zastupitelstvo obce vzalo na vōdom² : 

 
Ǐ Usnesen² ļ. 28/15 Zastupitelstvo vzalo na vŊdom² novelizaci naŚ²zen² 

vl§dy ļ. 37/2003 Sb., o odmŊn§ch za vĨkon funkce ļlenŢm ZO, ve 
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znŊn² pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ ze dne 16.3.2015 s t²m, ģe zastupitelstvo 

nechce odmŊny za vĨkon funkce ļlenŢ ZO navyġovat a ponech§v§ je 

v souļasn® vĨġi.  

Ǐ Usnesen² ļ. 29/15 Zastupitelstvo vzalo na vŊdom² nab²dky na opravu 

kotelny v ZĠ (firma W-Reviz s.r.o., Praha 3 a V. NovotnĨ, Skorkov) a 

navrhlo odloģen² projedn§n² tohoto bodu na pŚ²ġt² zased§n² 

zastupitelstva obce. 

Ǐ Usnesen² ļ. 35/15 VĨbŊr zhotovitele byl odloģen na pŚ²ġt² jedn§n² 

zastupitelstva. Zastupitelstvo povŊŚilo starostu, aby oslovil firmu V-

Reviz, z dŢvodu pod§n² dalġ² nab²dky na s®riov® zapojen² dvou kotlŢ 

na tuh§ paliva, d§le povŊŚilo pana Zahr§dku, aby oslovil dalġ² firmy.  

Ǐ Usnesen² ļ. 37/15  A) Zastupitelstvo vzalo na vŊdom² odchod pan² 

Ing. Hany Kindlov® z funkce Śeditele ZĠ a MĠ Sojovice. 

 

Zastupitelstvo obce zam²tlo: 

 
Ǐ Usnesen² ļ. 24/15 Zastupitelstvo zam²tlo vġemi pŚ²tomnĨmi hlasy obŊ 

ģ§dosti na pron§jem pozemku p.ļ. 456/8 v k.¼. Sojovice ĂVodn² 

n§drģñ.   

 
 

¶ NovĪ most  

 

Celou realizaci zastŚeġuje firma Pragoprojekt spol. s.r.o., kter§ byla povŊŚena 

StŚedoļeskĨm krajem k zajiġtŊn² stavebn²ho povolen². Toto povolen² by mŊl 

stavebn² ¼Śad vydat do konce Ś²jna tohoto roku. MinulĨ mŊs²c podepsali 

majitel® pozemkŢ pod budouc² stavbou dohody o pron§jmu se StŚedoļeskĨm 

krajem a v n§vaznosti na tyto dohody mus² StŚedoļeskĨ kraj do konce z§Ś² 

schv§lit svou radou a zastupitelstvem cenu odkupu pozemkŢ za 1 m2. Po 

stanoven² ceny bude pŚikroļeno k odkupu potŚebnĨch pozemkŢ dle 

geometrickĨch pl§nŢ a StŚedoļeskĨ kraj bude moci vyhl§sit vĨbŊrov® Ś²zen² 

na zhotovitele stavby. Zastupitelstvo obce se bude snaģit, aby pŚ²pravn® pr§ce 

na mostŊ zaļaly co nejdŚ²ve, rok 2016 se zd§ bĨt zat²m aktu§ln². 

 

                      ZdenŊk Kvapil ï starosta obce 
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¶ Rekonstrukce ĽOV  

 

 

Rekonstrukce/intenzifikace ļistiļky odpadn²ch vod (ĻOV) byla zah§jena v 

Ś²jnu loŔsk®ho roku a pr§ce jdou zat²m dle harmonogramu. Ukonļen² 

rekonstrukce a intenzifikace ĻOV je napl§nov§no do konce z§Ś² tohoto roku. 

Tuto realizaci pŚedch§zela dohoda o obc² Skorkov, na spolufinancov§n² 

rekonstrukce a to kaģd§ obec İ. Tato polovina obsahuje finance cca. 4 

miliony korun. Celkov§ dotace z fondu MĢP je ve vĨġi 90% uznatelnĨch 

n§kladŢ, kterou dle dohody zajiġŠovala obec Skorkov. VŊŚ²m, ģe pr§ce budou 

ukonļeny dle smluv a navĨġen§ kapacita bude pro vġechny obce 

v n§sleduj²c²ch letech postaļuj²c².  

                                                                             ZdenŊk Kvapil ï starosta obce 

 

 

¶ ZĢ a MĢ Sojovice  

Jak jistŊ nŊkteŚ² v²te, naġe pan² Śeditelka PhDr. Ing. Hana Kindlov§ vyhr§la 

konkurz na post Śeditelky do ZĠ Horn² Poļernice. Z tohoto dŢvodu naġ² ġkolu 

opouġt² k 31. 7. 2015, a od t®to doby bude ġkolu v®st jej² z§stupkynŊ pan² Mgr. 

Miroslava Krļov§, kterou t²m povŊŚilo zastupitelstvo obce na sv®m posledn²m 

zased§n². D§le byl vyhl§ġen konkurz na uvolnŊn® m²sto v naġ² ġkole a 6. 8. 

2015 bude zasedat komise, kter§ provede vĨbŊr novĨch kandid§tŢ.  PevnŊ 

vŊŚ²m, ģe do konce pr§zdnin se povede t®to komisi nal®zt spr§vn®ho ļlovŊka, 

kterĨ povede ġkolu ve stejn®m duchu jako naġe bĨval§ Śeditelka. 

Touto cestou bych chtŊl jm®nem svĨm i jm®nem cel®ho zastupitelstva obce 

podŊkovat pan² PhDr. Ing. HanŊ Kindlov® za jej² ġestiletou vynikaj²c² a 

precizn² pr§ci pro ġkolu a zejm®na pro dŊti. Pod jej²m veden²m ġkola 

neuvŊŚitelnŊ expandovala a tŊģko budeme hledat za pan² Śeditelku Kindlovou 

n§hradu. Ġkole obŊtovala t®mŊŚ vġechen svŢj ļas.   

PŚeji j² hodnŊ pracovn²ch ¼spŊchŢ v nov® ġkole. 

      ZdenŊk Kvapil ï starosta obce  
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¶ Moje z§ĥitky ve ģkoln²m roce  

 

ĂNejv²c z mĨch z§ģitkŢ se mi l²bilo, ģe ve ġkole jsem dostala na V§noce 

kn²ģku ĂDŊti z Bullerbynuñ od spisovatelky Astrid  Lindgrenov®. Furt a furt  

jsem j² ve ġkole ļetla, moc se mi l²bila. PŚedt²m neģ jsem j² dostala jsme 

koukali na poh§dky Lv² kr§l a 101 dalmatinŢ.  

DruhĨ nejlepġ² z§ģitek byl vĨlet do Mirakula. Bylo tam spoustu atrakc², nejv²c 

se mi l²bily houpaļky, ale byly to obrovsk® houpaļky.  

Uģ za dva dny bude konec ġkoln²ho roku a budeme zp²vat p²sniļku P§t§. Moc 

se tŊġ²m a taky se tŊġ²m na vysvŊdļen². Snad tam budou sam® jedniļky. 

Pavl²na VotŚelov§, 2. roļn²k 

 

Nejlepġ² z§ģitek ġkoln²ho roku 

Nejv²c mŊ zaujalo, ģe jsme mŊli v tŊlocviļnŊ planet§rium. Byla tam velk§ 

koule a v n² jsme se d²vali na film. Byl to film o mal®m krtkovi. Byl zvŊdavĨ, 

jak vypad§ vesm²r a hvŊzdy. Leģeli jsme tam a koukali nahoru. 

MatŊj Jareġ, 2. roļn²k 

 

Nejlepġ² z§ģitky ġkoln²ho roku 

Nejlepġ²ch z§ģitkŢ jsem mŊla hodnŊ. Planet§rium a kytarovĨ koncert, plav§n² 

a to, ģe m§m tolik skvŊlĨch kamar§dŢ. Jak z 1, tak z 2 a ze 3 a ze 4 a z 5 tŚ²dy, 

a ģe zn§m takov® hodn® a laskav® pan² uļitelky a pan² Śeditelku. Bude se mi 

po nich stĨskat. A taky se mi bude stĨskat i po p§Š§c²ch. 

Tereza Vesel§, 2. roļn²k 

 

Nejlepġ² z§ģitek ġkoln²ho roku 

MŢj nejlepġ² z§ģitek byl na ġkole v pŚ²rodŊ. Tam mŊ hodnŊ bavilo, ģe si pro 

n§s pŚipravili z§bavu na kapit§ny. A s kamar§dy je to jeġtŊ lepġ². To v§m 

porad²m, ģe kdyģ budeme m²t kaģdĨho r§d, tak budete lepġ² ļlovŊk. To v§m 

Ś²k§m narovinu. A jeġtŊ v§m Śeknu, ģe v kterĨ ġkole jsem, tak to je nejlepġ² 

ġkola na zemi a to nelģu, a jsou tady i hodnĨ pan² uļitelky. ProstŊ nejlepġ² 

ġkola na svŊtŊ. 

Veronika Kvapilov§, 2. roļn²k 

 

 

RodilĨ mluvļ² 

V jeden den n§m nŊkdo zaŠukal na dveŚe. Uļili jsme se zrovna ļeskĨ jazyk. 
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Pan² uļitelka Śekla: Ă D§le.ñ Ve dveŚ²ch jsme uvidŊli pan² Śeditelku. A Śekla: 

ĂChci v§m dŊti Ś²ct, ģe od pŚ²ġt²ho mŊs²ce k n§m nastupuje rodilĨ mluvļ² 

Garrett. Bude u n§s uļit angliļtinu do ¼nora. Bude uļit kaģdĨ ļtvrtek 5., 4., 2. 

roļn²k.ñ Pan² Śeditelka se n§s zeptala: ĂTŊġ²te se, dŊti, na Garretta?ñ A my 

zakŚiļeli: ĂJ···, moc se tŊġ²me. DŊkujeme, pan² Śeditelko, za vġechno.ñ ĂTak 

j§ to jdu Ś²ct dalġ²m tŚ²d§m, na shledanou.ñ ZavŚely se dveŚe. 

UbŊhl mŊs²c a je ļtvrtek, m§me pŚest§vku a uģ vid²me, jak jde po schodech. 

Prvn² jde pan² Śeditelka, za n² nŊjak§ pan² a za tou pan² jde Garrett. Moc se 

n§m s holkama l²bil. MŊl kr§sn® kudrnat® ļern® vlasy, byl hubenĨ, prostŊ 

kr§snĨ! Prvn² s n²m mŊli hodinu 5. roļn²k a potom my. P§Š§kŢm skonļila 

hodina a teŅ jsme pŚiġli na Śadu my, moc jsme se tŊġili. 

Aneta Doġl§, 4. roļn²k 

 

Nejlepġ² z§ģitky ġkoln²ho roku 

Z cel®ho ġkoln²ho roku se mi l²bilo vġe, ale nejv²c se mi l²bilo hokejov® utk§n² 

Kanada ï Rakousko. Jeli jsme do O2 Ar®ny a sedli jsme si na sedaļky, tak 

zaļali uv§dŊt Kanadu. Lechtalo mŊ v bŚiġe, byl to neskuteļnĨ z§ģitek, jsem 

moc r§da, ģe jsem mŊla takovou pŚ²leģitost. 

DruhĨ z§ģitek byl, kdyģ k n§m do ġkoly pŚijela pan², kter§ mŊla s sebou 

takovou bublinu a v t® bublinŊ byla straġn§ tma. Mohli jsme si vybrat ze dvou 

filmŢ a aģ jsme si vybrali film, tak jsme ġli dovnitŚ a lehli jsme si na ļernou 

plachtu a uģ jsme se d²vali. Ta bublina mŊla bĨt jako kousek planet§ria. Pak 

jsme hr§li hru, ģe jsme byli bacily, vģdycky dva si dali k§men, nŢģky, pap²r a 

kdo vyhr§l, tak se stal slepic², aģ to takhle jelo dokola a kdo se stal ļlovŊkem, 

tak vyhr§l. Ten den byl moc zaj²mavĨ a jsem r§da, ģe jsem u toho byla. CelĨ 

rok byl nejlepġ² ze vġech pŊti let, co jsem byla v t®to ġkole. 

KateŚina Kruck§, 5. roļn²k 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



{ǘǊłƴƪŀ μ 7 

¶ Rozlouľen² ZĢ   

 

V§ģen² a mil² ļten§Śi, 

 

skonļil n§m dalġ² ġkoln² rok a t²m konļ² i m® pŢsoben² na pozici Śeditelky ZĠ 

a MĠ Sojovice. 

Dne 30. ļervna 2015 jsem se vzdala funkce z dŢvodu m®ho jmenov§n² 

Śeditelkou Z§kladn² ġkoly Horn² Poļernice. Dovolte mi, pros²m, se s V§mi 

rozlouļit. 

Pracovala jsem v Sojovic²ch ġest let a byla to pro mŊ l®ta neobyļejnŊ plodn§ a 

kr§sn§, ale z§roveŔ i n§roļn§. SpoleļnŊ s pracovn²m kolektivem jsme 

pŚekonali mnoho pŚek§ģek a podaŚilo se n§m vĨraznŊ promŊnit sojovickou 

ġkolu. 

PŚi m®m n§stupu bylo na z§kladn² ġkole 24 ģ§kŢ a v mateŚsk® 28 dŊt². Tento 

poļet byl na hranici udrģitelnosti ġkoly. Od z§Ś² 2015 bude v ZĠ 70 ģ§kŢ a 48 

dŊt² v MĠ. Ve ġkoln²m roce 2015/2016 bude ġkola jiģ ļtyŚtŚ²dn². Toto svŊdļ² o 

tom, ģe ġkola m§ dobr® jm®no a rodiļe n§m dŢvŊŚuj². Odch§z²m tedy v dobŊ 

velk®ho rozkvŊtu ġkoly a jsem ġŠastn§, ģe se mi podaŚilo naplnit vġechny c²le a 

z§mŊry, kter® jsem si v prŢbŊhu sv® pr§ce stanovila. 

DŊkuji vġem kolegyn²m a panu kolegovi za jejich pr§ci, kterou pro ġkolu 

vykonali. D§le dŊkuji panu starostovi Kvapilovi, pan² m²stostarostce 

Ġim§Ŕov®, pan² Vr§nov® a ġkolsk® radŊ za jejich pŚ²kladnou a milou 

spolupr§ci. 

VelkĨ d²k patŚ² i rodiļŢm dŊt² a ģ§kŢ za jejich dŢvŊru a podporu. NejtŊģġ² je 

pro mŊ louļen² s mĨmi ģ§ky, kter® m§m moc r§da a po kterĨch se mi bude 

stĨskat nejv²ce. 

V souļasn® chv²li m§m jeġtŊ jedno velk® pŚ§n², aby ġkola z²skala kvalitn²ho 

Śeditele nebo Śeditelku, kterĨ nebo kter§ bude konat vġe v nejlepġ²m z§jmu 

ġkoly, dŊt² a ģ§kŢ. 

JeġtŊ jednou dŊkuji za pŚ²leģitost Ś²dit tuto kr§snou ġkolu, bylo mi velkou ct².  

S pŚ§telskĨm pozdravem 

 

Hana Kindlov§ 
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¶ V²t§n² obľ§nkŨ  

 

 

Dne 11. 4. 2015 jsme na OĐ slavnostnŊ pŚiv²taly nov® obļ§nky. V²t§n² se 

kon§ kaģdĨ druhĨ rok, letos tomu bylo jinak, protoģe se narodilo v²ce 

miminek. V letoġn²m roce bylo slavnostnŊ pŚiv²t§no do naġ² obce sedm 

dŊŠ§tek. 

Pan starosta vŚele pŚiv²tal nov® obļ§nky a pot® dŊti z MĠ a ZĠ pŚednesly 

kr§tkĨ program plnĨ kr§snĨch b§sniļek a zazp²valy s pan² uļitelkou 

ukol®bavku. 

Kaģd® d²tŊ dostalo od OĐ pamŊtn² medaili, hraļky na p²sek, dŊtsk® pŚ²bory a 

od SDH kr§sn® fotoalbum. Maminky dostaly kvŊtinu. 

Po slavnostn²m pŚiv²t§n² a zaps§n² dŊt² do m²stn² kroniky, byla pŚipravena pan² 

fotografka (Neofoto), kter§ miminka i s rodinami vyfotografovala. 

Đļast byla velik§. 

                                                          JiŚina Krop§ļkov§ 

                                                                               Kulturn² komise 
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¶ P§len² ļarodŊjnic 2015  

 

V podveļer 30. dubna jsme se opŊt, tak jako kaģdĨ rok, seġli na fotbalov®m 

hŚiġti, kde probŊhlo tradiļn² p§len² ļarodŊjnic. Samotn®mu p§len² pŚedch§zela 

dŊtsk§ soutŊģ pŚipravena ļleny SDH Sojovice. Tento rok mŊly dŊti za ¼kol 

vytvoŚit nebo nakreslit ļarodŊjnick® koġtŊ. Za kaģdĨ vĨtvor dŊti obdrģely 

n§poj a ġpek§ļek, kterĨ si mohly na pŚipraven®m ohni op®ci. Nez§visl§ porota 

mŊla velmi tŊģkĨ ¼kol vybrat z 29 vĨrobkŢ ty nejpovedenŊjġ², a proto vġechny 

soutŊģ²c² dŊti byly odmŊnŊny vŊcnĨmi cenami. Velk® podŊkov§n² patŚ² vġem 

soutŊģ²c²m, ļlenŢm SDH a nez§visl® porotŊ.  

 

                                   Jitka Ġim§Ŕov§ 
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¶ Sportovn² den   
 

 V sobotu dne 30. kvŊtna 2015 odpoledne uspoŚ§dala obec Sojovice 

pod z§ġtitou StŚedoļesk®ho kraje a ve spolupr§ci se Sborem dobrovolnĨch 

hasiļŢ Sportovn² den obļanŢ Sojovic.  

 R§no se jeġtŊ kontrolovalo zda se nezapomnŊlo na nŊjakĨ ¼kol pŚi 

pŚ²pravŊ a ļekalo se na odpoledne. Nervozita byla opŊt velik§, protoģe se r§no 

rozprġelo, ale i tak ļlenky kulturn² komise mŊly pŚipraven z§loģn² pl§n a to 

soutŊģe v kulturn²m s§le obce. NaġtŊst² vġe vyġlo a mraky odeġly, prġet 

pŚestalo a poļas² bylo kr§sn®. 

 Na hŚiġti byly pro dŊti pŚipraveny rŢzn® stanoviġtŊ s ¼koly v podobŊ 

sk§k§n² v pytl²ch, chŢze na chŢd§ch, rĨģov§n² kam²nkŢ, h§zen² bal·nkŢ a jin®. 

D§le si dŊti mohly proj²t bludiġtŊ se zav§zanĨma oļima a nauļit se Ś²dit 

stavebn² koleļko s malĨm n§kladem v podobŊ plyġov® hraļky. DŊti u kaģd®ho 

stanoviġtŊ dostaly raz²tko na kartiļku, kterou obdrģely hned na zaļ§tku u 

z§pisu, a n§slednŊ si po dokonļen² vġech ¼kolŢ mohly vybrat a pŚevz²t pro nŊ 

pŚipraven® ceny, n§poj a p§rek v rohl²ku. Pro z¼ļastnŊn® pak bylo jeġtŊ 

pŚipraveno sladk® pŚekvapen² v podobŊ kr§snĨch a dobrĨch dortŢ, kter® 

upekla pan² KateŚina Beneġov§.  

 Po ukonļen² ¼kolŢ pro dŊti n§m hezk® odpoledne nekonļilo, protoģe 

na hŚiġtŊ nastoupily dvŊ druģstva fotbalistŢ (dom§c² borci a n§plavy). Na jiģ 

tradiļn² fotbalovĨ z§pas se tŊġily nejen dŊti, ale tak® spousta rodiļŢ a fandŢ z 

naġ² malebn® vesniļky. V letoġn²m roce neļekanŊ nastoupila do fotbalov®ho 

tĨmu n§plav Śada novĨch perspektivn²ch posil z Śad dobrovolnĨch hasiļŢ, d²ky 

kterĨm zcela jednoznaļnŊ vzrostla sledovanost tohoto z§pasu. Atmosf®ra byla 

¼ģasn§ a fandov® vyb²zeli obŊ druģstva k neskuteļnĨm vĨkonŢm. FotbalovĨ 

z§pas sice skonļil vĨhrou tĨmu dom§c²ch borcŢ, ale vĨhra to nebyla snadn§, 

jelikoģ obŊ druģstva hr§la na plno.  

 Ani po fotbalov®m z§pase n§m den nekonļil. Pro dŊti pŚijelo dalġ² 

¼ģasn® pŚekvapen² a to ve formŊ stŚ²kan® has²c² pŊny, ve kter® si dŊti mohly 

hr§t a dov§dŊt. Po cel® odpoledne aģ do skonļen² akce byl pro dŊti d§le k 

dispozici sk§kac² hrad. 

 HezkĨ sobotn² den byl zakonļen soutŊģ² pro ģeny a sleļny v podobŊ 

penaltov® stŚelby na br§nu. Komu se pak podaŚilo obelst²t naġeho ¼ģasn®ho a 

zkuġen®ho brank§Śe Tom§ġe Kr§tk®ho a dal g·l, tak si mohl rovnŊģ odn®st 

kr§snou cenu v podobŊ pytle brambor, v²na, smŊsi zeleniny, piva apod. Pokud 

se nezadaŚilo a m²ļ v s²ti neskonļil, i tak ģeny a sleļny neodch§zely s 

pr§zdnou, ale odn§ġely si cenu ¼tŊchy v podobŊ roliļky toaletn²ho pap²ru :-). 
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O hudbu kter§ n§s prov§zela po cel® kr§sn® odpoledne se opŊt staral Luboġ 

VlachĨ (DJ LUVLA). 

 Letoġn²ho dŊtsk®ho dne se z¼ļastnilo celkem 56 dŊt². Jsem r§da, ģe si 

dŊti udŊlaly ļas a mohly s n§mi pŚ²jemnŊ str§vit sobotn² odpoledne a douf§m, 

ģe pŚijdou i pŚ²ġt² rok. 

 

Sponzory sportovn²ho dne byli : StŚedoļeskĨ kraj, BRAMKO Semice, 

SDH Sojovice  

a  KateŚina  Beneġov§ 

 

JeġtŊ jednou bych chtŊla podŊkovat sponzorŢm a vġem ostatn²m, kteŚ² se 

pod²leli na pŚ²pravŊ a poŚ§d§n² dŊtsk®ho dne. 

                   Ing. Michaela Vlach§ 
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¶ Pozv§nky 

 

Treverza Sojovice Open 2015 

SDH Sojovice ve spolupr§ci se Sokolem Sojovice V§s zvou na 9. roļn²k 

nohejbalov®ho turnaje losovanĨch dvojic.  

 

Turnaj se bude konat 8. srpna 2015 od 8:30 hodin na m²stn²m hŚiġti 

Sokola Sojovice.  

Startovn® 100Kļ/osoba.  

Povinn§ vĨbava kaģd®ho z¼ļastnŊn®ho: sportovn² obuv na antukovĨ 

povrch. 

Z§vazn® pŚihl§ġky podat do 5. srpna 2015 na tel. 731488881 ï p. 

HradeckĨ David 

Obļerstven² zajiġtŊno. 

 
 
POUşOVĆ DISCOT£KA 

SDH Sojovice V§s zvou na pouŠovou discot®ku, kter§ se bude konat v sobotu 

15. srpna 2015 od 20 hodin v Kulturn²m domŊ. Vstupn® 50,-. Veļerem V§s 

bude prov§zet DJ Radek Sailer. 

 
 

¶ Velikonoľn² turnaj ve stoln²m tenise ă Velikonoľn² 

ľtyŠhry ò  

Dne 4. dubna 2015 uspoŚ§dal SDH Sojovice ve spolupr§ci s OĐ Sojovice jiģ 

3. roļn²k turnaje ve stoln²m tenise dvojic - Velikonoļn² ļtyŚhry. 

Turnaje se z¼ļastnilo sedmn§ct dvojic bez rozd²lu vŊku a pohlav². Turnaj byl 

uspoŚ§d§n podle zabŊhlĨch pravidel z minulĨch roļn²kŢ, tzn. S handicapy, a 

Śekl bych, ģe se vydaŚil. 

Dvojice se rozlosovaly do dvou skupin, kter® se utkaly kaģdĨ s kaģdĨm a 

postup ze skupiny si zajistilo osm dvojic z kaģd® skupiny. Ty se pak utkaly 

kŚ²ģem v pavouku vyŚazovac²m zpŢsobem. 

Nej¼spŊġnŊjġ² dvojice, kter§ se poprala s n§strahami pavouka byla Kubeġ J. ï 

Frejvald D., kter§ porazila ve fin§le dvojici Svoboda M. ï Svoboda L.  

A tak prvn² dvŊ m²sta odvezli opŊt ciz§ci. Ļest m²stn²ch zachraŔovaly alespoŔ 

dvojice bojuj²c² o 3. m²sto a to Burs²kov§ J. ï Burs²k D., kteŚ² dos§hli na 

bronzov® um²stŊn² po vĨhŚe nad dvojic² HradeckĨ Fr. ï Kraj²ļek J. 
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CelĨm dnem vl§dla dobr§ n§lada a zdrav§ rivalita, kter§ dod§vala soubojŢm 

n§boj a dobrou ¼roveŔ. Prvn² 3 dvojice si odnesly poh§ry, lahvinku dobr®ho 

pit² a v²tŊzov® nav²c putovn² poh§ry a ġunkov® sel§tko.  

Z§vŊrem bych chtŊl podŊkovat vġem z¼ļastnŊnĨm za pŚ²jemn® odpoledne, OĐ 

Sojovice za zapŢjļen² prostor KD, SDH Sojovice za ceny do turnaje, d§le ZĠ 

Sojovice, kter§ zapŢjļila hrac² stoly a tak® kolektivu zamŊstnancŢ Sojovick® 

hospody Ă U Vr§nŢñ , kter§ zajiġŠovala obļerstven².  

DŊkuji za SDH Sojovice vġem a tŊġ²m se, ģe se za rok ve zdrav² setk§me na 4. 

roļn²ku velikonoļn²ch ļtyŚher. 

 

                                                                                  Za SDH  HradeckĨ David 
 

 

¶ PoŠad² turnaje ve stoln²m tenise 2014 

 

  aǳȌƛ             

1 YǳōŜǑ WΦ  Frejvald D. 11 ±ŜǎŜƭȇ tΦ  .ƝōǊƭƻǾł !Φ 

2 Svoboda M.  Svoboda L. 12 WƻƪǑ [Φ   WƻƪǑƻǾł [Φ  

3 .ǳǊǎƝƪƻǾł W  .ǳǊǎƝƪ 5Φ  13 5ǳǑłƪ WΦ  5ǳǑłƪƻǾł [Φ 

4 IǊŀŘŜŎƪȇ CǊΦ  YǊŀƧƝőek J.  14 Brynych Z.   aǊǑǘƝƪƻǾł [Φ  

5 YƻŎƘƭǀŦŦƭ wΦ  ~ƛƳłƶƻǾł WΦ 15 WŜƭƝƴŜƪ wΦ     YǊŀƧƝőƪƻǾł !Φ 

6 YǊǳŎƪȇ WΦ ǎǘ  YǊǳŎƪȇ W  16 bƻǾƻǘƴȇ WΦ   Musil D.  

7 Jandl B.   Vendl V. 17 tǊŀƎŜǊƻǾł aΦ   Yƻƭőŀōŀ aΦ  

8 {ƳƻƭƝƪ WΦ  tǊƻŎƘłȊƪŀ WΦ       

9 IǊŀŘŜŎƪȇ 5Φ  ~ƛƳłƶƻǾł 9Φ       

10 Prager I.   Prager V.        
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.    Memori§l Sudovo Hlavno  

 

23. kvŊtna se konal kaģdoroļnŊ poŚ§danĨ hasiļskĨ memori§l v SudovŊ 

HlavnŊ. Z§vody prob²haly v kategorii mladġ² a starġ² ģ§ci, kteŚ² z§vodili 

v klasick® discipl²nŊ, pot® n§sledovaly souboje mezi muģi a naposledy mezi 

ģenami z rŢznĨch obc² v discipl²n§ch netradiļn²ch. Oproti klasickĨm z§vodŢm 

musela druģstva dospŊlĨch pŚekonat nejprve prŢlez kanalizaļn² rourou, 

n§sledoval bŊh a prŢlez pŚipravenou pneumatikou, kterĨ museli pŚekonat jak 

vġichni ¼toļ²c² z§vodn²ci, tak i jejich kompletn² technick§ vĨbava. Po 

ukonļen² dvou ¼tokŢ dŊtskĨch druģstev byly vyhl§ġeny vĨsledky, kdy se 

vġichni sojoviļt² ģ§ci um²stili na medailovĨch pozic²ch (mladġ² ģ§ci obsadili 1. 

a 2. m²sto, starġ² ģ§ci 2. m²sto). DospŊl§ druģstva nemŊla n§rok na opravu, a 

proto byl ¼spŊch o to cennŊjġ². Muģi B byli nej¼spŊġnŊjġ² ze vġech soutŊģ²c²ch 

druģstev a odmŊnou jim  bylo prvn² m²sto. N§sledov§ni byli takt®ģ 

sojovickĨm druģstvem, konkr®tnŊ muģi A. Mezi ģenami zavl§dly opŊt 

druģstva ze Sojovic, avġak ¼spŊġnŊjġ² byly ty mladġ². Ģeny B se um²stili na 

kr§sn®m prvn²m m²stŊ, Sojovick® tŚpytky se um²stili na m²stŊ 3. Naopak 

druģstvu mamin se ¼tok nevydaŚil a odnesly si ze z§vodŢ jen nug§tovou 

ļokol§du. CelkovŊ se ale d§ Ś²ci, ģe z§vody se sojovickĨm tento den v²c neģ 

vydaŚily, vģdyŠ sedm poh§rŢ z osmi druģstev je par§dn² vĨkon :-).  

 

 

.   Okrskov® z§vody Koch§nky  

 

7. ļerven byl ve znamen² sluneļn®ho poļas² a soutŊģen² v hasiļskĨch 

z§vodech 16. okrsku, kter® se v letoġn²m roce poŚ§daly v obci Koch§nky. 

Z§vodŢ se z¼ļastnilo 10 ģ§kovskĨch druģstev, 6 druģstev ģen a 12 druģstev 

muģŢ. CelĨ soutŊģn² den se nesl ve znamen² rozpaļitĨch, ļasto ne¼spŊġnĨch 

vĨkonŢ u t®mŊŚ vġech soutŊģ²c²ch obc². Sojoviļt² mladġ² i starġ² ģ§ci se 

um²stili na ¼spŊġn®m 1. m²stŊ. Aby se druģstvo A mladġ²ch ģ§kŢ na stupn²ch 

v²tŊzŢ neb§lo, doprovodil je zde i Skorkov na m²stŊ 2. a n§sledovali ģ§ci 

Sojovic B na 3. m²stŊ.  
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SoutŊģ ģen byla pro Sojovice tento den ne¼spŊġn§. Po shodnŊ ne¼spŊġnĨch 

obou pokusech skonļily na posledn² pŚ²ļce jak sojovick® maminy, tak i ģeny 

B. JedinĨ mŊŚenĨ ļas zabŊhly nejmladġ² z§vodnice mezi ģenami ï tŚpytky, 

kter® skonļily na m²stŊ 4. Na prvn² stupeŔ v tento den dos§hly hasiļky 

z Hlavence.  

Na z§vŊr se v soutŊģi pŚedstavili muģi a mŊli to o to tŊģġ², ģe na jejich bedrech 

bylo vylepġen² reputace Sojovic. Đkolu se zhostili vĨbornŊ a druģstvo B si 

dokonce s ļasem 21,19 s dobŊhlo pro zlatou medaili. PŚekvapiv®ho ¼spŊchu se 

v tento den doļkali i muģi C, kteŚ² skonļili na bramborov®m m²stŊ. Druģstvo 

A pot® skonļilo na pŚedposledn²m m²stŊ. Bez ohledu na vĨsledky si vġak 

soutŊģn² den vġichni uģili a ve zdrav² ho zakonļili veļern²m posezen²m a 

grilov§n²m.         

  

                                                                                         Blaģena Coritarov§ 
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¶ HasiľskĪ vĪlet z§mek Z§kupy, Sloup v Ľech§ch 

pivovar a stŠedovōk§ krľma Dōtenice  
 

 

Pl§novanĨ hasiļskĨ vĨlet jsme zapoļali v rann²ch hodin§ch 20. ļervna 

odjezdem ze Sojovic smŊrem na z§mek v Z§kupech. Po pŚ²jezdu 

k z§kupsk®mu z§mku se skupinka ¼ļastn²kŢ z§jezdu odebrala k naġ² prvn² 

prohl²dce do prostor pŢvodnŊ renesanļn²ho, pozdŊji pŚestaven®ho, z§mku. Od 

vĨstavby v 16. stolet² patŚil z§mek nŊkolika majitelŢm z Śad tehdejġ²ch 

ġlechtickĨch rodŢ. NejvĨznamnŊjġ²mi obyvateli a majiteli z§mku byl vġak rod 

HabsburkŢ, delġ² dobu zde ģil Ferdinand I. DobrotivĨ, kterĨ byl posledn²m, 

kdo z§mek skuteļnŊ obĨval. Po jeho smrti vġak z§mek navġtŊvoval i rakouskĨ 

c²saŚ Frantiġek Josef I. se svou ģenou c²saŚovnou Sissy. Dnes je z§mek st§tn²m 

majetkem.  

Po prohl²dce z§mku jsme mŊli moģnost si prohl®dnout pŚilehlĨ z§meckĨ park, 

obdivovat m²stn² p§vy nebo medvŊda stŚeģ²c²ho z§meckĨ pŚ²kop. Pro 

odv§ģnŊjġ² bylo t®ģ zpŚ²stupnŊno straġideln® sklepen² z§mku. Jelikoģ se vġak 

po prohl²dce zat§hla obloha a pŚepadl n§s d®ġŠ, pŚesunuli jsme se do nedalek® 

obce Sloup v Ļech§ch. Ve Sloupu jsme mohli obdivovat skaln² hrad, pŚ²padnŊ 

si mohli n§vġtŊvn²ci zvolit nŊkterĨ ze znaļenĨch turistickĨ okruhŢ, kde n§m 

byl odmŊnou po fyzick®m vĨġlapu kr§snĨ, chv²lemi deġtŊm doplnŊnĨ, vĨhled 

na okoln² krajinu. I ze skaln²ho hradu byla hezk§ vyhl²dka, kdy jsme si mohli 

prohl®dnout krajinu, za pomoci speci§ln²ch skl²ļek, v podobŊ, jak ji vid² zdejġ² 

obyvatel® v prŢbŊhu cel®ho roku. 

Jelikoģ byli vġichni po n§roļn®m dopoledni vyhladovŊl² a ģ²zniv², vydali jsme 

do obce DŊtenice, kde n§s ļekala prohl²dka m²stn²ho pivovaru. Zde jsme byli 

sezn§meni s kompletn² pŚ²pravou lahodn®ho moku a zjistili jsme, ģe dŊtenick® 

pivo nen² moģn® dostat nikde jinde, neģ v krļmŊ nebo pivovaru, jelikoģ 

vĨroba je opravdu dom§c², i co se produkce tĨk§. Pro z§jemce n§sledovalo 

dŊtenick® peklo, kde hŚ²ġn²ci zjistili, co je ļek§ a nemine a den jsme zakonļili 

stŚedovŊkou baġtou ve zdejġ² vyhl§ġen® krļmŊ. PŚejeden², spoleļensky 

unaven² a snad pln² dojmŢ jsme se ve zdrav² vr§tili v noļn²ch hodin§ch zpŊt 

do Sojovic.  

         

 Blaģena Kr§l²kov§ 
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¶ Sojovick® ģlapeto  

 

 

Dne 26. dubna 2015 se poŚ§dal jiģ druhĨ roļn²k Sojovick®ho ġlapeta. I kdyģ 

poļas² moc nepŚ§lo, protoģe prġelo, pochodu se z¼ļastnilo celkem 57 

¼ļastn²kŢ, z toho ļtyŚi koļ§rky, a sedm psŢ. Nejmladġ² ¼ļastn²kem byla 

Terezka NeġnŊrov§ a hned po n² Verunka Houskov§ ze Skorkova. 

Registrace zaļala v 9 hodin u autobusov® zast§vky, kde kaģdĨ ¼ļastn²k dostal 

pap²r, tuģku a n§poj na cestu. Po vyznaļen® trase museli hledat p²smenka, 

kter§ tvoŚila tajenku. Letoġn² turisty ļekalo v lese pŚekvapen², potkali pŚerostl® 

ļ²nsk® pras§tko, kter® bylo na proch§zce se svoj² paniļkou. Pras§tko se 

jmenovalo Josef. PŚekvapeny byly nejen dŊti, ale i pras§tko. 

Vġichni doġli do c²le a vyŚeġili i tajenku. Jako odmŊnu za ¼ļast dostali medaili 

a pamŊtn² list. 
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Trasa byla dlouh§ 11,3 km, prvn² pŚiġli do c²le Form§nkovi. 

Letoġn² trasu vyznaļil Martin Bureġ a Eva Svobodov§, a t²m jim dŊkuji za 

spolupr§ci. 

 

                                                                                        JiŚina Krop§ļkov§ 

                                                                                        Kulturn² komise 
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¶ Kronika obce Sojovice   

5ƻōŀ ǾłƭŜőƴł 
 
YŘȅȌ ŘƴŜ нтΦ őŜǊǾŜƴŎŜ мфмп ƴŀǎǘǳǇƻǾŀƭŀ ǇǊǾƴƝ ǾȇȊǾŀΣ ǎƭƻǳȌƛƭƛ ŀƪǘƛǾƴŠ ǾŜ 
ǾƻƧǎƪǳ {ŀƭŀő ±łŎƭŀǾ ŀ wƛŎƘǘǊƳƻŎ ±łŎƭŀǾΦ 5ƴŜ ǘŞƘƻȌ ǇƻǾƻƭłƴƛ ōȅƭƛ ƪŜ ǎƭǳȌōŠ 
ǾƻƧŜƴǎƪŞ Ȋ ǇǌƝǎƭǳǑƴƝƪǻ ȊŘŜƧǑƝŎƘΥ tŜőŜƴƪŀ WƻǎΦΣ bƻǾƻǘƴȇ WƻǎΦΣ aƻŎ ±łŎƭΦΣ tǊłƎǊ 
WƻǎΦ ő нмΣ IƻƧƪŀ CǊΦΣ tǊłƎǊ WƻǎΦ őΦ мрƳ {ŀƭŀő CǊΦΣ YǳőŜǊŀ CǊΦΣ tǊłƎǊ CǊΦ 2Φ ноΣ 
.ŀǑǳǎ !ƴǘΦΣ aƻŎ CƭƻǊΦ 2Φ прΣ tǊłƎǊ CǊΦΣ IǊŀŘŜŎƪȇ WƻǎΦΣ Cƛŀƭŀ CǊΦΣ Cƛŀƭŀ WƻǎΦΣ 
¢ŜƧŎƘƳŀƴ .ƻƘΦΣ .ŜǊŀƴ ±łŎΦ 
 
Z ŎƛȊƝŎƘ ǇǌƝǎƭǳǑƴƝƪǻΦ hǳōƻǊƴȇ 9ƳΦΣ Wƻƴłƪ aŀǘŠƧΣ IŜƎŜǊ wǳŘΦΣ ~ǳƭŎ YŀǊŜƭΣ 
±ƻǘǊǳōŀ ±łŎΦΣ aŀǊǑƝƪ ±łŎΦΣ tƛƭŀǌ !ƭƻƛǎΣ IƭŀǾłőŜƪ CǊΦΣ ¢ŀŎƘ CǊΦΣ YƻǊōŜƭ WŀƴΣ IǳƧŜǊ 
±łŎΦΣ Wƻǎƪŀ WƻǎΦ 
Z ǘŠŎƘ ǇǊƻǇǳǑǘŠƴƛ ōȅƭƛ ƛƘƴŜŘΥ CǊΦ tǊłƎǊΣ őΦ но Ƨŀƪƻ ǎǘŀǊƻǎǘŀ ƻōŎŜΦ IǳƧŜǊΣ Ƨŀƪƻ 
ǎǘǊłȌƴƝƪ ǳ ŘǊłƘȅΦ IƭŀǾłőŜƪ CǊΦ ȊŜ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝŎƘ ŘǻǾƻŘǻΦ tƻ ƴŠƧŀƪŞ ŘƻōŠ ǾǊłǘƛƭ ǎŜ 
ǘŞȌ .ŜǊŀƴ ±łŎƭΦ 
5ƴŜ нрΦ ȊłǌƝ ƴŀǎǘƻǳǇƛƭƛ ǎƭǳȌōǳ ǾƻƧΦ ƴƻǾłőƪƻǾŞΥ tǊłƎǊ YŀǊŜƭ őΦ прΣ tǊłƎǊ WƻǎΦ őΦ 
ноΣ IǊŀŘŜŎƪȇ WƻǎΦ őΦ рнΦ 
 
5ƴŜ мΦ ǌƝƧƴŀ мфмп Ǉǌƛ ŘǊǳƘŞ ǾȇȊǾŠΥ 
мΦ ǇǌƝǎƭǳǑΦ ½ŘŜƧǑƝΥ tłƴŜƪ WƻǎΦΣ WƻƴłǑ CǊΦΣ ~ƛƪȇǌ CǊΦΣ .ŀǑǳǎ ±ΦΣ wŀōŀƴ WƻǎΦΣ aƻŎ 
[ǳŘǾΦΣ bƻǾƻǘƴȇ !ƴǘΦΣ YǊłƭƝƪ ±łŎΦ 
Z ŎƛȊƝŎƘ ǇǌƝǎƭǳǑƴƝƪǻΥ ½ŜƳŀƴ CǊΦΣ ±ƻŘǊłȌƪŀ ±łŎΦΣ ±ƻƭłƪ CǊΦΣ WŀǊƻƭƝƳ WƻǎŜŦΦ 
Z ǘŠŎƘ ǇǊƻǇǳǑǘŠƴƛ ȊŜ ȊŘǊŀǾƻǘƴƝŎƘ ŘǻǾƻŘǻΥ ½ŜƳŀƴΣ wŀōŀƴΣ aƻŎΣ YǊłƭƝƪΦ 
Wŀƪƻ ŘŠƭƴƝŎƛ ŘǊłƘȅΥ tłƴŜƪ ŀ .ŀǑǳǎΦ bŀ ȌłŘƻǎǘ ǾƻŘłǊƴȅ ±ƻŘǊłȌƪŀΦ 
 
5ƴŜ нсΦ ǌƝƧƴŀ мфмп ƴŀǎǘƻǳǇƛƭƛ Ǉƻ ƴƻǾȇŎƘ ƻŘǾƻŘŜŎƘΦ 
±ƻƧƝƴƛ нл - нн ƭŜǘƝ 
tǌƝǎƭǳǑƴƝŎƛ ȊŘŜƧǑƝΥ IŜƧƴłƪ WƻǎΦΣ WǳƴƎŜǊ [ǳŘΦΣ bƻǾƻǘƴȇ ±ƛƴŎΦΣ IǊŀŘŜŎƪȇ CǊΦΣ IƴƝƪ 
WƻǎΦΣ {ƪǊőŜƴȇ CǊΦ 
Z ŎƛȊƝŎƘΥ yŜƘłƪ ±łŎΦΣ YƭŀŘƝǾƪƻ WŀǊΦ 
 
5ƴŜ мрΦ ƭŜŘƴŀ мфмр ōȅƭŀ мΦ ǾȇȊǾŀ ŘƻƳƻōǊŀƴȅ ŀ ƴŀǎǘƻǳǇƛƭƛΥ 
Z ǇǌƝǎΦ ȊŘŜƧǑƝŎƘΥ  IƻƧƪŀ WƻǎΦΣ {ƪǊőŜƴȇ WƻǎΦΣ tǊłƎǊ YŀǊŜƭΦ 
Z ŎƛȊƝŎƘΥ IǊŀŘŜŎƪȇ CǊΦΣ /ƘƻŎƘƻƭŀǘȇ [ŀŘΦΣ /ƘƻŘŠǊŀ WƛƴŘǌΦΣ tŠǘƪŀ YƭƛƳŜƴǘΦ 
/ƘƻŎƘƻƭŀǘȇ ǇǊƻǇǳǑǘŠƴ ƴŀ ȌłŘƻǎǘ ǾƻŘłǊƴȅΦ 




